

Peluang Percubaan Pembersihan Ultrasonik

CLEAN AS NEW® diiktiraf sebagai menyediakan industri penapisan dan petrokimia dengan penyelesaian 'Green Tech' yang membantu mereka beroperasi dengan lebih cekap dan mengurangkan jejak alam sekitar mereka sambil meningkatkan keuntungan. Kami begitu yakin dengan teknologi kami dan keupayaannya untuk memberikan nilai pelanggan kami untuk menjamin prestasi kami.

Walaupun terdapat banyak [testimoni](#), [kajian kes](#), dan [beberapa kertas pengadil](#), orang ramai boleh difahami. ragu-ragu apabila mereka mula-mula mendengar keputusan ini.

Kami ingin memperoleh perniagaan anda dan memahami bahawa kami perlu mendapatkan kepercayaan anda terlebih dahulu. Itulah sebabnya kami percaya bahawa cara terbaik untuk mengesahkan teknologi kami adalah untuk pasukan anda melawat kemudahan kami di Baytown, melihat perkara yang kami lakukan secara langsung dan mengambil bahagian dalam **Percubaan Pembersihan Terukur** menggunakan salah satu penukar haba anda sendiri.

Matlamat utama percubaan ini adalah untuk mendapatkan pelanggan kami memahami magnitud nilai teknologi CLEAN AS NEW® kerana ia berkaitan dengan memulihkan operasi loji kepada keupayaan reka bentuknya. Faedah tambahan ialah pengurangan jejak alam sekitar.

Percubaan Pembersihan Terukur hanyalah perbandingan prestasi (pekali pemindahan haba, kadar aliran, delta T dan delta P) penukar haba yang secara sejarah dibersihkan dengan hidroblasting sahaja kepada penukar haba yang sama yang dibersihkan oleh **CLEAN AS NEW®** menggunakan teknologi ultrasound Tech Sonic dan pembilasan tekanan tinggi. Dengan kata lain, biarkan data bercakap untuk dirinya sendiri.

Apa yang Kami Minta Daripada Anda Sebagai Balasan ialah:

1. Dalam masa 10 hari perniagaan selepas mengembalikan penukar haba kepada perkhidmatan, anda berkongsi data ukuran yang membezakan pembersihan penukar haba dengan hidroblasting sahaja dan pembersihan dengan Pembersihan Ultrasonik Tech Sonic dan pembilasan tekanan tinggi. Data yang ditukar, termasuk keputusan Percubaan Pembersihan Terukur, akan dirahsiakan sepenuhnya.
2. Memberi komitmen kepada mesyuarat susulan dengan pihak berkepentingan syarikat untuk menyemak peningkatan prestasi dan membincangkan cara **CLEAN AS NEW®** boleh membantu meningkatkan prestasi pembersihan untuk semua item yang sedang dibersihkan dengan hidroblasting atau kaedah lain dan meningkatkan keuntungan anda.

Kriteria Percubaan Pembersihan Percuma

Hasrat percubaan yang diukur adalah untuk menunjukkan nilai ekonomi yang diperoleh daripada pembersihan penukar haba yang lebih baik. Untuk mencapai ini, data berikut diperlukan:

1. Hasrat percubaan yang diukur adalah untuk menunjukkan nilai ekonomi yang diperoleh daripada pembersihan penukar haba yang lebih baik. Untuk mencapai ini, data berikut diperlukan:
2. Data mesti termasuk nilai utama daripada sekurang-kurangnya nilai prestasi awal dan akhir penukar haba dari tempoh sebelumnya.
3. Data mesti termasuk nilai utama dari tempoh sejeurus selepas permulaan dengan penukar yang dibersihkan oleh **CLEAN AS NEW®**.

NOTA: Data sejarah yang disenaraikan di bawah mesti diserahkan sebelum pembersihan.

Maklumat yang diperlukan	Pekali Pemindahan Haba	Didalam			Di luar		
		Kadar aliran	ΔT	ΔP	Kadar aliran	ΔT	ΔP
Prestasi reka bentuk asal (Nameplate)							
Selepas pembersihan sebelumnya (dengan cara hidroblasting sahaja)							
Semasa (sebelum penutupan)							
Selepas pembersihan " Bersih Sebagai Baru "							
Proses Cecair							
Membersihkan Sejarah Selang (Masa antara pembersihan terakhir)							